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      Аннотация

    
        
          Целью данной работы является изучение современного состояния социальной сферы объединенного германского государства с опорой на историческое наследие Федеративной Республики Германия (ФРГ) и Германской Демократической Республики (ГДР).  В ходе исследования необходимо решить следующие задачи:  1.	рассмотреть историю развития ФРГ и ГДР;  2.	определить значение понятий «заботливая диктатура ГДР» и «государство благоденствия ФРГ»;  3.	провести сравнительный анализ социальной политики двух государств;  4.	изучить современное состояние социальной сферы объединенного германского государства;  5.	выявить в чем заключается наследие социальной политики ФРГ и ГДР в современной Германии.  Для решения данных задач и успешного написания ВКР по данной теме было необходимо изучить научную литературу, монографии по политологии и социологии, а также исторические источники.  В результате исследования было выявлено влияние социальной политики ФРГ и ГДР на современное состояние социальной сферы объединенной Германии.
        

        
          The aim of this work is the study of the current state of the social sphere of the united German state based on the historical heritage of the Federal Republic of Germany (FRG) and the German Democratic Republic (GDR). In the course of the study, it is necessary to solve the following tasks: 1. to consider the history of the development of the Federal Republic of Germany and the GDR; 2. to define the meaning of the concepts "caring dictatorship of the GDR" and "welfare state of the Federal Republic of Germany";  3. to carry out a comparative analysis of the social policy of the two states; 4. to study the current state of the social sphere of the united German state; 5.to identify the legacy of the social policy of the Federal Republic of Germany and the German Democratic Republic in modern Germany. To solve these problems and successfully write an FQP on this topic, it was necessary to study scientific literature, monographs on political science and sociology, as well as historical sources. As a result of the study, the influence of the social policy of the FRG and the GDR on the current state of the social sphere of the united Germany was revealed.
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